
 

Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Pénzügyi és Humán Bizottsága 

 

3/2025. PHB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi és Humán Bizottság 2025. február 25-ei, munkaterv szerinti 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Rajnai Gábor elnök, Auerné Böröczky Erzsébet, Benyiczki Ágota, Gyuga 

Mihály József, Moldován László, Papp Péter Attila, Szabó György, 

Székely Antal és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Távol vannak:  Babai János és Puskás Alexa bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Rajnai Gábor elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 5 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 11 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

39/2025. (II. 25.) határozata 

 a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága a 2025. február 

25-ei ülésén a következő előterjesztéseket tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2025. február 27-ei ülése nyílt előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztatás a Bakafesztivál megrendezésének lehetőségéről  

Zárt ülés: 

3. A Képviselő-testület 2025. február 27-ei ülése zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

4. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

5. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2025. február 27-ei ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

40/2025. (II. 25.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

 jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A 2024. évi költségvetés - 2/2024. (II.19) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a rendelettervezetről.  

 

A bizottság a rendelettervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

41/2025. (II. 25.) határozata 

„A 2024. évi költségvetés - 2/2024. (II.19) önkormányzati rendelet – módosítása” 

című előterjesztésben szereplő rendelettervezetről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A 2024. évi költségvetés - 2/2024. (II.19) önkormányzati rendelet – 

módosítása” című előterjesztésben szereplő rendelettervezetet.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

Megállási és várakozási tilalommal érintett zöldfelületek kijelöléséről szóló rendelet megalkotása 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, az előterjesztés arról szól, hogy a közterület felügyeletnek 

lehetőséget biztosítanak arra, ha olyan zöldfelületen parkol a gépjármű tulajdonosa, ahol nem lenne szabad, 

azt szankcionálhatják.  

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, ennek a rendeletnek a közlése, a városlakókhoz való eljuttatása nagyon 

fontos, erre ígéretet is kapott ugyan úgy, ahogy az együttélés szabályairól szóló rendeletnél is.  

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

42/2025. (II. 25.) határozata 

a „Megállási és várakozási tilalommal érintett zöldfelületek kijelöléséről 

 szóló rendelet megalkotása” című előterjesztésről 



3 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Megállási és várakozási tilalommal érintett zöldfelületek kijelöléséről 

szóló rendelet megalkotása” című előterjesztést.   

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A lakossági fórumokról szóló 12/1991. (VII.15.) ÖK rendelet hatályon kívül helyezése  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a rendelettervezetről.  

 

A bizottság a rendelettervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

43/2025. (II. 25.) határozata 

„A lakossági fórumokról szóló 12/1991. (VII.15.) ÖK rendelet hatályon kívül helyezése” 

 című előterjesztésben szereplő rendelettervezetről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A lakossági fórumokról szóló 12/1991. (VII.15.) ÖK rendelet hatályon 

kívül helyezése” című előterjesztésben szereplő rendelettervezetet. 

 

 

Helyi építészeti tervtanács működési feltételeiről és eljárási szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

megalkotása 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet vagyonhasznosítási ügyintéző elmondta, a tervtanácsot kötelező létrehozni az 

önkormányzat részéről, a jogszabályok egyértelműen kimondják, milyen lehetőségeik vannak, mit, hogy 

kell lefolytatni. A tervtanács elnöke Takács Eszter főépítész lesz, ezt is jogszabály mondja ki. A tagok 

bevonására is a jogszabály ad választ, egyrészt a Komárom-Esztergom Vármegyei Építész Kamara Elnöke 

és az általa javasolt tervező, név szerint Markos Anikó elnök és Páll Ákos építészmérnök. A titkári 

feladatokat Bartalus László irodavezető látja majd el.  

 

Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

44/2025. (II. 25.) határozata 

a „Helyi építészeti tervtanács működési feltételeiről és eljárási szabályairól szóló  

önkormányzati rendelet megalkotása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Helyi építészeti tervtanács működési feltételeiről és eljárási 

szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

A településkép védelméről szóló 1/2018. (I. 28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet vagyonhasznosítási ügyintéző elmondta, kiosztásra került a módosított 

előterjesztés és az önkormányzati főépítész szakmai összefoglalója. A módosítás arra vonatkozott, hogy a 

rendeletet az állami főépítésznek is meg kell néznie. Szükséges még az önkormányzati főépítésznek a 

szakmai összefoglalóját is elfogadnia a képviselő-testületnek. Ennek keretében módosul majd a 

településképi rendelet. Ezt be fogják nyújtani az állami főépítésznek, mivel magasabb rendű 
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jogszabályoknak való megfelelés érdekében kerül sor a rendelet módosítására. Amint megérkezik az állami 

főépítész véleménye, akkor tudják behozni a rendeletet a képviselő-testület elé. 

 

Molnár István települési képviselő 15 óra 14 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

45/2025. (II. 25.) határozata 

„A településkép védelméről szóló 1/2018. (I. 28.) önkormányzati rendelet módosítása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A településkép védelméről szóló 1/2018. (I. 28.) önkormányzati rendelet 

módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

Döntés a Városi Strand 2025. évi újranyitásáról 

 

Rajnai Gábor elnök kérése az volt, hogy az üzemeltetők szíveskedjenek külön figyelmet fordítani arra, 

hogy a kinti szabadtéri területen a részvevők az egymás mellett élés alapvető szabályait tartsák be.  

Jó lenne, ha egy közel 70 millió forintos beruházásnál, - az olyan körülmények miatt, mint az 5 évvel 

korábbi – az igénybevétel nem csökkenne.  

 

Szabó György bizottsági tag elmondta, szívügyük volt a strand megnyitása. A strand ma egészen másképp 

néz ki, látványelemekkel, pezsgőfürdővel, stb. Úgy gondolják, támogatható az előterjesztés. Bíznak benne, 

ha a sok cunami lecsendesedik majd a ciklus vége felé, tudnak majd a strand nagyobb léptékű bővítésével 

foglalkozni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye az volt, hogy egy biztonsági őr alkalmazását be lehet tervezni 

a költségvetésbe. Az a tapasztalata, és sokan meg is keresték, hogy nem volt rend a strandon. Az 

előterjesztést a Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság ülésén is megtárgyalták, tudta támogatni. 

Tanácsnokként a szeptemberi pénzügyi bizottsági ülésre egy részletes elszámolást kért.  

Megjegyezte, kis város, kis strand, örülne, ha újra tudnák nyitni, nem örülne, ha a fejlesztési cunami leállna, 

hisz azért dolgoznak, hogy a város fejlődjön, ehhez hozzátartozik a strand is. Véleménye az volt, hogy a 

városlakók egy ekkora strand felújításának is nagyon fognak örülni. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, hogy a VGFB ülésen a gyermekmedencénél az élményelem 

és a forgatómotor beszerzését, ami 3 millió 550 ezer forint, a bizottság javasolta kivenni az újraindításból 

költségcsökkentés végett. Viszont olyan vélemények lettek, nem biztos, hogy ez szerencsés. Ők a 

bizottságban elsősorban a költségoldalát nézték, hol lehetne spórolni, így jött össze a majdnem 60 millió 

forint bruttó összeg. Azonban javasolta a pénzügy bizottságnak, az élményelem beszerzését és telepítését, 

valamint a forgatómotor beszerzését is meggondolásra. 

Utólag tudná támogatni a két elemet, mellyel növelni lehet a fejlesztés értékét. Ha hajlandóságot mutatna a 

bizottság, hogy ez a két elem visszakerüljön, ezt támogatni tudná.  

 

 

Tassi József ügyvezető igazgató elmondta, a képviselő-testületi ülés anyagai közé felkerült 

költségbecslésből a gyermekmedence kis csúszda telepítése is kikerült az élményelemek közül.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, nem emlékszik arra, hogy a csúszda ki lett volna véve, az 

élmény elemre és a forgatómotorra emlékszik.  
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Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ő is csak az élményelemre és forgatómotorra emlékszik. 

 

Németh Gábor, az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, hogy az eredeti javaslatban szerepelt az 1 millió 

800 ezer forintos elem is. 

 

Rajnai Gábor elnök javasolta, ezt a felvetést döntsék el most, ha az előterjesztő és az üzemeltető tud 

pontosítani. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy a módosított előterjesztési összeghez 

képest kerüljön vissza a gyerekmedencébe élményelem beszerzése, telepítése 3 millió forint plusz áfa, az 

élményelemhez forgatómotor telepítése 550 ezer forint plusz áfa és a gyermekmedence kis gyermek 

csúszda telepítése 1 millió 800 ezer forint plusz áfa összegben.  

 

Rajnai Gábor elnök kérdésére – A költségvetési sor nagyságrendjén belül vannak-e? - Gyuga Mihály 

József bizottsági tag elmondta, hogy bőven nagyságrenden belül vannak az összeg tekintetében, 5 millió 

350 ezer forint plusz áfa összegről van szó.  

 

Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

46/2025. (II. 25.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadta azon 

módosító javaslatot, hogy a gyermekmedencébe élményelem beszerzése és telepítése 3 millió forint plusz 

áfa, az élményelemhez forgatómotor telepítése 550 ezer forint plusz áfa és a gyermekmedence kis gyermek 

csúszda telepítése 1 millió 800 ezer forint plusz áfa összegben kerüljön vissza a Városi Strand 

újranyitásának költségei közé. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a módosított előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

47/2025. (II. 25.) határozata 

a „Döntés a Városi Strand 2025. évi újranyitásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a Városi Strand 2025. évi újranyitásáról” című előterjesztést 

azzal a módosítással, hogy a költségek közé kerüljön beépítésre a gyermekmedencébe élményelem 

beszerzése és telepítése 3 millió forint plusz áfa, az élményelemhez forgatómotor telepítése 550 ezer forint 

plusz áfa és a gyermekmedence kis gyermek csúszda telepítése 1 millió 800 ezer forint plusz áfa összegben. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 
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Oroszlány Város Önkormányzata 2025. évi közbeszerzési terve 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a kiküldött előterjesztésben szereplő adatokkal tesznek javaslatot 

a közbeszerzési terv elfogadására.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

48/2025. (II. 25.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2025. évi közbeszerzési terve” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2025. évi közbeszerzési terve” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Döntés a Felső-telepi Iparterület fejlesztése című projekt csarnoképítési részének tartalmáról 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, kiemelten fontosnak tartja az ipari park fejlesztését. 

Vezérigagaztó úrral is több egyeztetésen vett részt, leendő vásárlónak is megmutatták a területet, ezért kérte, 

hogy a márciusi VGFB ülésre a teljes ipari parki helyzetet mutassák be. Hogy áll a kisajátítás, kivásárlás, 

mely része eladható az ipari parknak. Szeretné növelni Oroszlány város árbevételét az értékesítésekkel 

viszont ehhez ideje egy operatív, bizottsági szintű áttekintés.  

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

49/2025. (II. 25.) határozata 

a „Döntés a Felső-telepi Iparterület fejlesztése című projekt csarnoképítési részének tartalmáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a Felső-telepi Iparterület fejlesztése című projekt 

csarnoképítési részének tartalmáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 
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A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány beszámolója a 2024. évi tevékenységéről 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen, szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

50/2025. (II. 25.) határozata 

„A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány beszámolója a 2024. évi 

tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 

beszámolója a 2024. évi tevékenységéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Döntés Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 2025/2026. évi óvodai 

körzethatárokról 

 

Benyiczki Ágota bizottsági tag elmondta, az óvodai beiratkozás meghirdetéséről és a körzetek 

kialakításáról van szó. Erre úgy készülnek, minden körzetben megnézik hány kisgyermek lakik, az óvodai 

férőhelyek hogy alakulnak, és ahhoz képest próbálják alakítani a körzeteket. Az idén két kisebb utcát vettek 

ki a Meseliget óvoda körzetéből és tették át a Brunszvik óvoda körzetébe. A beiratkozásnál nem tudják 

kiszámítani hányan jönnek Kecskéd Ürgehegyről, hány gyermeknek van más lakcíme. Nem annyi gyermek 

jön, amennyire számítanak, de úgy látják a férőhelyek elegendőek lesznek az idén is. 

 

Szemző Ildikó irodavezető elmondta, a korábban kiküldött hirdetménybe módosítások kerültek, mely 

helyben kiosztással került a bizottsági tagok elé.  

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

51/2025. (II. 25.) határozata 

a „Döntés Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 2025/2026. évi óvodai 

körzethatárokról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról 

és a 2025/2026. évi óvodai körzethatárokról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Pályázati felhívás kiírása önkormányzati lakások bérbevételére 

 

Szemző Ildikó irodavezető elmondta, hogy az előterjesztés mellékleteként szereplő pontrendszer a 

képviselő-testület által korábban elfogadott pontrendszere. Ha kialakul az új pontrendszer, a jövőben azzal 

fog történni a bérlőkijelölés.  Elmondta még, hogy szeptember 30-ával 37 bérlakás bérleti jogviszonya fog 

lejárni.  
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Moldován László bizottsági tag az egészségi állapotnál a megváltozott munkaképességű és tartósan beteg 

gyermeket nevelőnek járó 1 pontot kevesellte. Kérdése az volt, hogy ezt feljebb lehetne-e emelni legalább 

5 pontra? 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, hogy az elkövetkezendő időszakban sok módosító elem lép még be. 

Javasolta a felvetést abban a csomagban kezelni. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, hogy a VGFB ülésen volt egy olyan javasalt, hogy a jelenlegi 

előterjesztést változatlan formában szavazzák meg, utána tartsanak egy összevont ülést és alkossanak egy 

teljesen új pontrendszert, ami már vonatkozni fog a szeptemberben lejáró szerződésekre. A bérlők akkor 

már a közösen kialakított pontrendszer alapján pályázhatnak. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, az ülésen a bérlemények díját is átnézték, a bérlakás 

programban keletkező kompenzációs összeget gyakorlatilag beépítették a bérleti díjakba, olyan bérleti díj 

lesz, ami után a városnak nem kell négyzetméterenként időarányosan kompenzációt fizetni, ennyi változás 

van. Azt vállalta a bizottság, hogy az összevont bizottsági ülésen kb. április – májusra szeretnének egy 

konkrét anyagot összerakni a pályáztatás miatt, hogy már az új pontrendszer alapján tudjanak elbírálni.  

 

Székely Antal bizottsági tag a későbbiekre tekintettel azt kérte, gondolják végig a saját ismereteik alapján, 

mi a célja és mi az értelme az önkormányzati bérlakásnak, mert amíg ez nincs meg, nem fognak dűlőre 

jutni. Eddig erről nem volt szó, de ha volt is, akkor ezt nem döntötte el a mindenkori testület már több mint 

30 éve.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

52/2025. (II. 25.) határozata 

a „Pályázati felhívás kiírása önkormányzati lakások bérbevételére” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázati felhívás kiírása önkormányzati lakások bérbevételére” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

Tájékoztatás a Helyi humán fejlesztések - TOP_Plusz-3.1.3-23 (ESZA+) pályázati felhívásra benyújtani 

tervezett pályázatról 

 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

53/2025. (II. 25.) határozata 

a „Tájékoztatás a Helyi humán fejlesztések - TOP_Plusz-3.1.3-23 (ESZA+) pályázati felhívásra 

benyújtani tervezett pályázatról” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztatás a Helyi humán fejlesztések - TOP_Plusz-3.1.3-23 

(ESZA+) pályázati felhívásra benyújtani tervezett pályázatról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata, valamint az általa irányított költségvetési szervek/intézmények és 

nemzetiségi önkormányzatok 2025-2029. időszakra szóló Belső ellenőrzési stratégiai terv 

 
Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

54/2025. (II. 25.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata, valamint az általa irányított költségvetési 

szervek/intézmények és nemzetiségi önkormányzatok 2025-2029. időszakra szóló Belső ellenőrzési 

stratégiai terv” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata, valamint az általa irányított 

költségvetési szervek/intézmények és nemzetiségi önkormányzatok 2025-2029. időszakra szóló Belső 

ellenőrzési stratégiai terv” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A polgármester 2025. évi szabadságolási ütemterve 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Rajnai Gábor elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

55/2025. (II. 25.) határozata 

„A polgármester 2025. évi szabadságolási ütemterve” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A polgármester 2025. évi szabadságolási ütemterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás a Bakafesztivál megrendezésének lehetőségéről 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, az elmúlt ülésen egyhangúlag már hoztak egy döntést, javasolta, 

maradjanak annál, amit akkor hoztak, annál is inkább, mert a pénzügyi helyzet alakulásánál sok olyan elem 

van, ami kifeszíti a költségvetést, ráadásul már február vége van, a szervező aggályát fejezte ki arra 

vonatkozóan, hogy esetleg más helyszínt tudjanak keresi.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, számára nagyon bizonytalan a fesztivál. Megérti, hogy a 

szervezők itt szeretnék megrendezni, de továbbra sem tudja támogatni. Az első egyeztetésnél teljesen 

képlékenynek tűnt az ajánlat, csak 25 millió forint a költség és nem lesz több. Véleménye szerint sok a 
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bizonytalanság. Az előző döntésük az volt, nézzék meg, hogy más településen, hogy tudják megszervezni, 

és ezután majd behozhatják Oroszlányba, de addig ezt továbbra sem tudja támogatni.  

 

Rajnai Gábor elnök elmondta ez a vélemény is az előző állásfoglalásukat támasztja alá.  

Javasolta a bizottságnak, erősítsék meg az előző ülésen hozott határozatukat.  

 

A bizottság a javasaltot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

56/2025. (II. 25.) határozata 

a „Tájékoztató a Bakafesztivál megrendezésének lehetőségéről” című tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága az idén nem 

támogatja a Bakafesztivál megrendezését, a jövőbeli rendezést pedig megvizsgálják.  

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Rajnai Gábor elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 46 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el.   

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Rajnai Gábor  

 elnök bizottsági tag 


